



التاريخ: ٢٠٢١/٠٩/٠١ م
عناية: شركة مفرح مرزوق الحربي وشركاه المحدودة
رقم الشهادة: M 100580
تحية طيبة وبعد،

نفيدكم بأنه بعد مراجعة تقرير الاجراءات المتفق عليها الخاص بنسبة المحتوى المحلي لـ [شركة مفرح مرزوق الحربي وشركاه المحدودة] (سجل تجاري رقم: ٢٠٥٠٠٤٩٥٣) للسنة المالية المنتهية بتاريخ ٢٠٢٠/١٢/٣١ م، تبين أن نسبة المحتوى المحلي هي ٣٥,٧٢%.

علما بأنه تمت المراجعة والرد لغرض بيان نسبة المحتوى المحلي في المنشأة المشار إليها أعلاه للسنة المالية المحددة بناء على طلبكم، دون تحمل هيئة المحتوى المحلي والمشتريات الحكومية أدنى مسؤولية.

مع خالص التحيات والتقدير

صلاحية نسبة المحتوى المحلي هي ١٩ شهر من نهاية السنة المالية المذكورة.
هذه الوثيقة مرسله عبر البريد الإلكتروني ولا تحتاج إلى توقيع.

Greetings,

We would like to inform you that after reviewing the agreed upon procedure report regarding local content score for [Mofarreh Marzouq AI-Harbi & Partners CO.LTD] (Commercial Register No. 2050004953) for the year ended 31/12/2020. We confirm that the LC Score is 35.72%.

Please note that LCGPA has reviewed the report for the purpose of confirming the LC score for the entity and the financial year mentioned above without holding LCGPA minimally responsible.

Best Regards

Note: the validity of the local content score is 19 months from the end of the financial year mentioned.

This certificate is sent via electronic mail and it does not require a signature.